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ZÁPIS 

ze zasedání Zastupitelstva města Benešova nad Ploučnicí konaného 

dne 24. 1. 2024 od 17:00 hodin v městském kině  

 

Přítomni: dle prezenční listiny  

  

Za MěÚ : Ing. Tomáš Reichelt – tajemník MěÚ, Bc. Lenka Sluková – ved. odb. FP, Ing. Petr 

Strnad – ved. odb. MIŽP, Pavla Gerhardová – zapisovatelka, Mgr. Zdeňka Čvančarová – ved. 

odb. HS, Petr Štědra – zástupce velitele MěP 

 

Audiozáznam z jednání je zveřejněn na stránkách města:  

https://www.benesovnpl.cz/dokumenty/zastupitelstvo-mesta-133/zastupitelstvo-mesta-

2024/zasedani-zastupitelstva-2412024 

 

Zasedání zahájil a řídil starosta města pan Petr Jansa, přivítal přítomné. Zasedání bylo řádně 

svoláno a informace o jeho konání visela rovněž na úřední desce a vývěsních plochách města. 

Zasedání se bude řídit dle platného jednacího řádu a navrženým programem. 

 

 

Starosta představil přítomným program dnešního jednání 

 

Navržený program: 

1. Zahájení, návrhová komise 

2. Kontrola usnesení z minulých jednání ZaM  

3. Rozpočet města na rok 2024 

4. Organizační záležitosti 

5. Diskuse  

6. Závěr 

 

Starosta nechal hlasovat o navrženém programu 

Usnesení č. 1/2024 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí schvaluje program zasedání v předloženém znění. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 15 pro ( všichni ) 

 

 

https://www.benesovnpl.cz/dokumenty/zastupitelstvo-mesta-133/zastupitelstvo-mesta-2024/zasedani-zastupitelstva-2412024
https://www.benesovnpl.cz/dokumenty/zastupitelstvo-mesta-133/zastupitelstvo-mesta-2024/zasedani-zastupitelstva-2412024
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1. ZAHÁJENÍ, NÁVRHOVÁ KOMISE 

Starosta určil zapisovatelkou jednání paní Pavlu Gerhardovou. 

Starosta navrhl jako ověřovatele zápisu pana Luďka Smejkala a Bc. Andreu Kulíkovou. 

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 2/2024 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí schvaluje jako ověřovatele zápisu pana Luďka Smejkala a Bc. 

Andreu Kulíkovou. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 15 pro ( všichni ) 

 

Starosta navrhl složení návrhové a volební komise: Mgr. Jakub Zelený, MUDr. Jiří Slavík a 

pan Emil Kačer.   

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 3/2024 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí schvaluje návrhovou a volební komisi ve složení: Mgr. Jakub 

Zelený, MUDr. Jiří Slavík a pan Emil Kačer 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 15 pro ( všichni ) 

 

 

2. KONTROLA USNESENÍ Z MINULÝCH JEDNÁNÍ ZaM 

 

Ke kontrole nejsou žádná ukládající usnesení. 

 

 

3. ROZPOČET MĚSTA NA ROK 2024 

 

3.1. Návrh rozpočtu na rok 2024 

 

Stanovisko odboru:  

Finanční a plánovací odbor předkládá zastupitelstvu města k projednání a ke schválení návrh 

rozpočtu na rok 2024. 

Důvodová zpráva:  

Zastupitelstvu města je vyhrazena pravomoc schvalování rozpočtu.  Rozpočet byl projednán 

na pracovním zasedání zastupitelstva města dne 6.12.2023. 

1. Návrh závazných ukazatelů rozpočtu města na rok 2024: 

Závaznými ukazateli se stávají tyto údaje ze schváleného rozpočtu:  
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• objem příjmů celkem, 

• objem výdajů celkem, 

• objem příspěvků z rozpočtu města jednotlivým příspěvkovým organizacím, 

• objem transferů pro spolky, neziskové organizace, 

• objem programové dotace, 

• financování celkem. 

Město zveřejní rozpočet na svých internetových stránkách do 30 dnů od jeho schválení a 

současně oznámí na úřední desce, kde je zveřejněn v elektronické podobě a kde je možno 

nahlédnout do jeho listinné podoby. Tímto způsobem musí být zpřístupněn až do schválení 

rozpočtu na následující rozpočtový rok. 

2. Rozpočtové změny 

Změny rozpočtu jsou prováděny v souladu s § 16 zák. č. 250/2000 Sb., o rozpočtových 

pravidlech územních rozpočtů. 

Změny rozpočtu se provádějí rozpočtovými opatřeními, která jsou schvalována: 

• zastupitelstvem města u změny závazných ukazatelů a hrozí-li schodek rozpočtového  

  hospodaření, 

• radou města u změny ve finančních vztazích k jinému rozpočtu, 

• radou města u změn v rozpočtech příspěvkových organizací 

• radou města změna rozpočtu v souvislosti s daní z příjmu právnických osob za město  

  Benešov nad Ploučnicí. 

• ostatní případy, kdy dochází ke změně rozpisu rozpočtu (v rámci jednotlivých ORG), a  

  které nespadají do kompetence zastupitelstva města či rady města, provádí vedoucí  

  finančního a plánovacího odboru. 

 

p. Sluková – přednesla informace k návrhu rozpočtu na rok 2024 

p. Smejkal – upozorňuje na zkomolený název města v záhlaví stránek u návrhu rozpočtu  

p. Sluková – návrh usnesení je správně  

p. Zeman – jak dlouho lze z přebytku financovat deficitní rozpočet  

p. Sluková – rozpočet je plán, tak se plánuje – letos to bude věštění z křišťálové koule co se 

týká daňových příjmů ze státního rozpočtu v rámci rozpočtového určení daní → téměř 

poslední 3, 4 roky hospodaříme s přebytkem hospodaření, budeme se modlit, aby to bylo i 

letos  

p. Provazník – v kapitole neinvestiční provozní výdaje, odbor MIŽP je stále ten plot u 

mateřské školky – máme opravdu v plánu za ty dva miliony ho dělat a jestli je to plot v celé 

délce nebo v jakém rozsahu ten plot bude opraven ? → protože ta částka 2 miliony přijde 

vysoká  

Starosta – je to majetek města a v leckterých místech je opravdu zdegenerovaný, snažili se 

nějakým způsobem to zpočátku opravovat, ale ono už není moc kde, ty zídky jsou rozpadlé → 

ano, bude se dělat 

p. Provazník – v celé výši, 2 miliony ? 

Starosta – jakmile bude schválený rozpočet, začne se připravovat výběrové řízení na základě 

projektové dokumentace (uvidíme na kolik jsme schopni to vysoutěžit – je dost možné že to 
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budeme muset dělat na dvě etapy)→ nejchytřejší budeme po výběrovém řízení  

p. Provazník – přijde mu, že lávka (u Bronswerku) by měla mít důležitější prioritu, než plot u 

školky  

Starosta – samozřejmě má, výběrové řízení na lávku bychom rádi dělali na konci letošního 

roku, realizace z jara příštího roku 

p. Strnad – doplnil informace k rekonstrukci lávky u koupaliště  

p. Zeman – je na rok 2024 nezbytné alokovat 2 mil. Kč na opravu plotu u mateřské školky ? 

p. Zelený – je zodpovědný za bezpečnost celé zahrady a pohybu dětí po té zahradě → už když 

tam byla roce 2022 inspekce, tak s tím nebyla spokojená → nezáleží na vzhledu, ale na 

funkčnosti  

p. Zeman – takhle vysoká alokovaná částka musí být velmi dobře vyargumentována, musí mít 

podporu v projektové dokumentaci a musí to být vidět až se to udělá  

p. Smejkal – dotaz k plotu → víme, jaké bude konstrukce ? 

Starosta – dostáváme ty materiály dostatečně včas, nepamatují si všechny konstrukce, 

všechny projektové dokumentace → mohou poslat projekt na cloud aby si to mohli 

prostudovat  

p. Smejkal – má vážnou obavu, že 2 mil. na to nebudou stačit, na obnovení toho plotu  

p. Strnad – doplnil informace k rekonstrukci plotu u mateřské školy  

p. Smejkal – kolem školky je lipová alej → když se bude dělat plot, tak aby na nový plot 

nepadaly větvě a části kmenů  

Starosta – souhlasí s tím, že tam ty stromy nemají úplně co dělat  

p. Provazník – počítá se (a s jakou částkou) na slunovrat ? 

p. Sluková – ostatní kulturní činnost → tam je 1 700 000,- a to je včetně slunovratu, pokud 

nedostaneme dotaci  

p. Smejkal – je to včetně pracovníků, kteří to zajišťují ? 

Starosta – ano  

p. Kačer – požádal o zaslání položkového rozpočtu za poslední 3 slunovraty do společného 

uložiště  

Starosta – je to možné → skutečnost, čerpání  

p. Štípek – žádá i o projektovou dokumentaci plotu u mateřské školy na uložiště  

Starosta – určitě  

p. Smejkal – bude se rozšiřovat trail, lesopark → to bude na Táborském vrchu ? 

Starosta – ve spolupráci s Kursportem  

p. Smejkal – navrhuje profesionalizovat naučnou stezku Havraní kameny → zda by se 

v rozpočtu našla nějaká částka ? 

Starosta – samozřejmě, že se najde, když bude potřeba  

p. Smejkal – dotaz na opravu fasády na sokolovně  

Starosta – oprava spodní části (kde je fasáda otlučená na cihlu)  

p. Provazník – v roce 2024 je 0,- na drobné údržby (kapitola hřbitov) 

p. Zárubová K. – částka na drobné údržby je zahrnuta v celkových běžných nákupech, 

opravách  

p. Zeman – existuje projektová dokumentace na lávku u koupaliště nebo neexistuje ? 

Starosta – existuje 

p. Zeman – pokud existuje, proč máme alokováno 200 000,- na projektovou dokumentaci na 
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lávku, když existuje ? 

p. Strnad – projektová dokumentace nám byla účtována až v tomto měsíci (dostali jsme ji až 

těsně před Vánoci)  

 

Starosta nechal hlasovat o prvním návrhu usnesení  

Usnesení č. 4/2024 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí projednalo a schvaluje rozpočet města na rok 2024 (Příloha č. 

1), a to: 

▪ celkové příjmy      89 729 193,00 Kč 

▪ celkové výdaje       110 129 347,85 Kč 

▪ financování     20 400 154,85 Kč. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 12 pro ( p. Jansa, p. Zelený, p. Hánová, p. Klouček, 

p. Přivřel, p. Kulíková, p. Slavík, p. Neliba, p. Buchta, p. Štípek, p. Smejkal, p. Zeman ) 3 se 

zdrželi ( p. Kačer, p. Provazník, p. Vrbický ) 

 

Starosta nechal hlasovat o druhém návrhu usnesení  

Usnesení č. 5/2024 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí projednalo a schvaluje rozpočet na rok 2024 dle předloženého 

návrhu (Příloha č. 1) jako schodkový, s tím že schodek bude uhrazen přebytkem finančních 

prostředků z roku 2023. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 12 pro ( p. Jansa, p. Zelený, p. Hánová, p. Klouček, 

p. Přivřel, p. Kulíková, p. Slavík, p. Neliba, p. Buchta, p. Štípek, p. Smejkal, p. Zeman ) 3 se 

zdrželi ( p. Kačer, p. Provazník, p. Vrbický ) 

 

Starosta nechal hlasovat o třetím návrhu usnesení  

Usnesení č. 6/2024 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí projednalo a schvaluje Závazné ukazatele rozpočtu města 

Benešova nad Ploučnicí na rok 2024 (Příloha č. 1) v tomto formátu: 

Závazné ukazatele rozpočtu města na rok 2024: 

▪ objem příjmů celkem                                                                                     89 729 193,00 Kč 

▪ objem výdajů celkem                                                                                   110 129 347,85 Kč 

▪ objem příspěvků z rozpočtu města jednotlivým příspěvkovým organizacím 

  ● Služby města Benešova nad Ploučnicí                                                        13 955 000,00 Kč                                       

  ● Základní a Mateřská škola Benešov nad Ploučnicí                                       6 900 000,00 Kč 

  ● Základní a Mateřská škola – účelový inv. příspěvek na nákup kamer           200 000,00 Kč   

  ● Centrum dětí a mládeže Benešov nad Ploučnicí                                           2 400 000,00 Kč 

  ● Školní jídelna Benešov nad Ploučnicí                                                           1 900 000,00 Kč 

▪ objem transferů pro spolky 

  ● Městský sportovní klub Benešov nad Ploučnicí                                           1 200 000,00 Kč 

  ● Rodinné centrum Medvídek Benešov nad Ploučnicí                                         50 000,00 Kč 
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▪ objem programové dotace                                                                                   300 000,00 Kč 

▪ objem příspěvků pro ostatní spolky a neziskové organizace                               75 000,00 Kč 

▪ příspěvek pro Římsko-katolickou církev                                                             50 000,00 Kč 

▪ příspěvek pro Centrum sociálních služeb                                                             84 000,00 Kč 

▪ financování celkem                                                                                       20 400 154,85 Kč. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 12 pro ( p. Jansa, p. Zelený, p. Hánová, p. Klouček, 

p. Přivřel, p. Kulíková, p. Slavík, p. Neliba, p. Buchta, p. Štípek, p. Smejkal, p. Zeman ) 3 se 

zdrželi ( p. Kačer, p. Provazník, p. Vrbický ) 

 

Starosta nechal hlasovat o čtvrtém návrhu usnesení  

Usnesení č. 7/2024 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí projednalo a schvaluje ujednání k provádění rozpočtových 

opatření, která jsou schvalována: 

▪ zastupitelstvem města u změny závazných ukazatelů a hrozí-li schodek rozpočtového  

  hospodaření, 

▪ radou města u změny ve finančních vztazích k jinému rozpočtu, 

▪ radou města u změn v rozpočtech příspěvkových organizací, 

▪ radou města změna rozpočtu v souvislosti s daní z příjmu právnických osob za město  

  Benešov nad Ploučnicí 

▪ ostatní případy, kdy dochází ke změně rozpisu rozpočtu, a které nespadají do kompetence  

  zastupitelstva města či rady města, provádí vedoucí finančního a plánovacího odboru. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 11 pro ( p. Jansa, p. Zelený, p. Hánová, p. Klouček, 

p. Přivřel, p. Kulíková, p. Slavík, p. Neliba, p. Buchta, p. Smejkal, p. Zeman ) 4 se zdrželi ( p. 

Kačer, p. Štípek, p. Provazník, p. Vrbický ) 

 

Starosta nechal hlasovat o pátém návrhu usnesení  

Usnesení č. 8/2024 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí projednalo a schvaluje rozpis konsolidace příjmů a výdajů na 

rok 2024. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 10 pro ( p. Jansa, p. Zelený, p. Hánová, p. Klouček, 

p. Přivřel, p. Kulíková, p. Slavík, p. Neliba, p. Buchta, p. Zeman ) 5 se zdrželo ( p. Kačer, p. 

Štípek, p. Provazník, p. Smejkal, p. Vrbický ) 

 

Starosta nechal hlasovat o šestém návrhu usnesení  

Usnesení č. 9/2024 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí projednalo a schvaluje, že rozpis schváleného rozpočtu do 

plného třídění rozpočtové skladby dle vyhlášky č. 323/2002 Sb. je v kompetenci vedoucí 

finančního a plánovacího odboru. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 14 pro ( p. Jansa, p. Zelený, p. Hánová, p. Klouček, 
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p. Přivřel, p. Kulíková, p. Slavík, p. Neliba, p. Buchta, p. Zeman, p. Kačer, p. Štípek, p. 

Smejkal, p. Vrbický ) 1 se zdržel ( p. Provazník ) 

 

4. ORGANIZAČNÍ ZÁLEŽITOSTI 

 

4.1. Zpráva kontrolního výboru 

 

Zápis z kontrolního výboru konaného dne 11. 1. 2024 od 18 hod. v Benešově n. Pl. 

Přítomni: p. Klouček, p. Přivřel, p. Zdobinský 

Program jednání a kontroly zápisů RaM 

1) Kontrola usnesení RaM č. 20, 21, 22, 23 

č. 20/23 usnesení č. 525 

č. 21/23 usnesení č. 532, č. 538 – plán inventur pro rok 2024 a ne rok 2023, jak je v zápisu     

č. 22/23 usnesení č. 558 

        č. 569 

č. 23/23 usnesení č. 596 

                   č. 606 

                   č. 611 

ze strany členů komise nebylo žádných připomínek 

2) Kontrola 5. jednání zastupitelstva města ze dne 13. 12. 2023 k navrženému programu a 

usnesení nebylo připomínek ze strany KV 

Diskuse: p. Ing. Zeman, Bc. Vrbický, p. Smejkal, p. Provazník – ohledně projektové 

dokumentace a rozpočtu na lávku přes Ploučnici u koupaliště. 

T: trvá 

3) Plán akce KV na rok 2024 

Leden: 11. 1. 2024, únor: 29. 2. 2024, květen: 23. 5. 2024, srpen: 29. 8. 2024, listopad: 28. 11. 

2024 

Termíny můžou být posunuty z důvodu zaměstnání členů komise 

V Benešově n. Pl. dne 11. 1. 2024  

Komise ve složení: předseda: Klouček J.  

Člen: Přivřel J.  

Člen: Zdobinský St.  

 

V čase 17:42 se omluvil p. František Buchta ze zbytku jednání. 

 

p. Zeman – formální připomínka → kontrola usnesení rady města 20, 21, 22, 23, usnesení 

číslo 525, usnesení číslo 558 → byl by rád, aby se nemuseli všichni prohrabat zpětně ve všech 

materiálech, dát k tomu za pomlčku, čeho se to týká, nějaké heslo k tomu, aby se mohli 

orientovat 

Starosta – pan Klouček bere na vědomí, určitě v příští zprávě kontrolního výboru budou 

nějaké odkazy, aby to bylo srozumitelnější 
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Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení  

Usnesení č. 10/2024 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí bere na vědomí zprávu kontrolního výboru. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 14 pro ( všichni ) 

 

4.2. Zpráva finančního výboru 

 

Termín dne 15. 1. 2024 

Finanční výbor města Benešov nad Ploučnicí ve složení: 

Předseda: Bc. Marek Vrbický  

Členové: Denisa Hánová 

Nepřítomen/Omluven: Martin Verner 

Přítomni: Bc. Lenka Sluková 

Finančnímu výboru byla předložena rekapitulace návrhu rozpočtu na rok 2024. Do doby 

schválení rozpočtu se město řídí pravidly rozpočtového provizoria (tj. 1/12 měsíčně dle 

čerpání předchozího roku). 

Finanční výbor byl informován o probíhající práci na inventarizaci majetku a vyhodnocení 

hospodaření roku 2023. 

Nově byla předána informace o zaslané dokumentaci týkající se obnovy lávky přes Ploučnici 

(u koupaliště), kde je odhadnutá výše rekonstrukce na 6 mil. Kč. Posudek bude zastupitelům 

zaslán na sdílený adresář.  

V Benešově nad Ploučnicí dne 15. 1. 2024  

Předseda: Bc. Marek Vrbický  

Člen: Denisa Hánová 

 

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení  

Usnesení č. 11/2024 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí bere na vědomí zprávu finančního výboru. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 13 pro ( p. Jansa, p. Zelený, p. Hánová, p. Klouček, 

p. Přivřel, p. Slavík, p. Neliba, p. Provazník, p. Zeman, p. Kačer, p. Štípek, p. Smejkal, p. 

Vrbický ) 1 nehlasovala ( p. Kulíková ) 

 

4.3. Program na obnovu nemovitostí ležících v MPZ Benešov nad Ploučnicí na rok 2024 

 

Stanovisko odboru: 

Předkládáme tímto ZaM Benešov nad Ploučnicí návrh Programu na obnovu nemovitostí 

ležících v MPZ Benešov nad Ploučnicí na rok 2024. 

Důvodová zpráva:  

Město Benešov nad Ploučnicí v minulém roce vyhlásilo Program na obnovu nemovitostí 

ležících v MPZ Benešov nad Ploučnicí (dále jen Program), za jehož finanční spoluúčasti byly 
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provedeny obnovy dvou objektů. V letošním roce by město Benešov nad Ploučnicí chtělo 

program znovu vyhlásit. Přiložený Program se v zásadě neliší od toho minulého.  

Upraveny byly pouze následující body: 

1) Článek V. – Objem peněžních prostředků, upraven na: „Předpokládaný celkový objem   

  peněžních prostředků vyčleněných na podporu stanoveného účelu je 300 000,- Kč“. 

2) Článek VIII. – Lhůta pro podávání žádostí, upravená na: „Žádosti o dotaci lze podávat   

  od 1.03.2024 do 1.06.2024“. 

 

p. Zárubová K. – přednesla informace k programu na obnovu nemovitostí ležících v MPZ 

Benešov nad Ploučnicí na rok 2024 

p. Smejkal – kromě tohoto navrženého programu nemovitostí, kde se podporují opravy 

víceméně soukromých domů, je počítáno i třeba s obnovou nějakých veřejných památek ? → 

nějaké drobné sakrální památky případně nějaké pamětní desky třeba ležící v centru 

památkového města 

Starosta – pokud je to drobná sakrální památka v majetku města, tak samozřejmě se o to 

staráme a máme to v rozpočtu, který byl právě schválen 

 

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení  

Usnesení č. 12/2024 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí schvaluje Program na obnovu nemovitostí ležících v MPZ 

Benešov nad Ploučnicí na rok 2024. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 14 pro ( všichni ) 

 

4.4. Souhlas se obnovou pracovněprávního vztahu mezi obcí a členem zastupitelstva panem 

Josefem Kloučkem   

 

Stanovisko odboru:  

Město potřebuje zajistit provoz městského hřbitova i v mimopracovní dny a v pracovních 

dnech při krátkodobé absenci odpovědného zaměstnance – správce hřbitova. S ohledem na 

místo bydliště nedaleko areálu hřbitova a dlouholetou zkušenost coby správce hřbitova byla 

pro rok 2023 sjednána Dohoda o provedení práce se zastupitelem města panem Josefem 

Kloučkem na vybrané činnosti související s provozem hřbitova po dobu nepřítomnosti 

současného správce hřbitova a je třeba ji uzavřít i na další období.   

Důvodová zpráva: 

V souladu s ustanovením § 84, čl. (2), odst. p) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích je 

zastupitelstvu obce vyhrazeno mj. „vyslovovat souhlas se vznikem pracovněprávního vztahu 

mezi obcí a členem zastupitelstva obce“. 

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení  
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Usnesení č. 13/2024 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí schvaluje Dohodu o provedení práce na dohodou určené 

činnosti spojené s provozem hřbitova uzavřenou s panem Josefem Kloučkem na dobu 

neurčitou od 25.1.2024 a pověřuje tajemníka města k jejímu podpisu. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 14 pro ( všichni ) 

 

4.5. Výroční zpráva o poskytování informací za rok 2023 

 

Stanovisko odboru:  

Předkládáme v příloze výroční zprávu o poskytování informací za rok 2023. 

Důvodová zpráva: 

V příloze zasíláme, v souladu s ustanovením § 5 odst. 1 písm. g) a § 18, zákona č. 106/1999 

Sb., o svobodném přístupu k informacím „Výroční zprávu o poskytování informací za rok 

2023“. 

 

p. Reichelt – přednesl informace k výroční zprávě o poskytování informací za rok 2023 

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení  

Usnesení č. 14/2024 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí schválilo „Výroční zprávu o poskytování informací za rok 

2023“. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 14 pro ( všichni ) 

 

5. DISKUSE 

 

Celá diskuse je zveřejněna na audiozáznamu na int. stránkách města – www.benesovnpl.cz 

 

p. Šumová – dotazuje se na rozpočet → Medvídek Ben a pak je tam CDM, to jsou dvě 

oddělené organizace ? 

Starosta – ano, to jsou dvě oddělené organizace, jedna je příspěvková organizace a druhá 

nezisková  

p. Šumová – na nádraží je spousta nedostatků, jezdí i staří lidé → přijedou tři vlaky najednou 

a ti lidé nevědí do kterého vlaku sednout a ti lidé jedou směr Rumburk (chtěli jet na Lípu), tam 

chybějí ukazatele na nástupištích, kam ten vlak jede, protože dřív byly orientační tabule, 

orientace byla lokomotiva → dneska jsou ty vlaky všechny stejné a nikdo neví pořádně který 

vlak kam jede – stává se jí to hodně často (dost cestuje) a vidí, jak někteří staří lidé chudáci 

chtěli jet na Lípu, jedou na Děčín, chtěli jet na Rumburk, jedou úplně jinam → to jsou věci, 

které by měly být dost doladěné 

http://www.benesovnpl.cz/
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Starosta – připomínku předáme na Správu železnic  

p. Šumová – prodej budovy (staré kotelny) → myslí si, že je to za neadekvátní cenu a dotazuje 

se, proč prodej obálkovou metodou ? 

Starosta – toto téma probírali na minulém zastupitelstvu – prodává se to za tuhle cenu 

protože na to byl udělaný odborný odhad a proč to děláme obálkovou metodou ? → 

především proto, aby se ta informace dostala k občanům a k lidem, kteří mají nějaký vztah 

k Benešovu – neradi by, aby tam vznikly zahraniční skladovací prostory 

p. Šumová – prodává se pozemek mezi paneláky, prodává to železnice, bylo by ideální to 

koupit, mohou tam vybudovat třeba parkoviště  

Starosta – jednají o tom už dlouho, ale ta cena se jim zdá velmi vysoká 

p. Smejkal – obálková metoda je výsledek hlasování → většina zastupitelů byla pro 

obálkovou metodu  

p. Klouček – nad Sadařstvím Kruml je planýrována veškerá zeleň → je to soukromé ? 

Starosta – majetek Krumlů, je to soukromé 

p. Klouček – skluzavka v parku (svahová souprava) → jestli je to tam dané na vhodné místo ? 

Starosta – takto to vybrala na místě firma, která to běžně instaluje a toto místo vyšlo jako 

jediné vhodné 

p. Klouček – vyvěšování smutečního parte → udělala se vitrínka na budově městského úřadu 

a stále se to vylepuje na trafiku 

Starosta – nechal by na pozůstalých, ať si vyberou a vylepí si to, kde chtějí 

p. Provazník – prosba o sdělení v Benešovských novinách, znovu → že město udělalo 

smuteční nástěnku  

Starosta – určitě  

p. Smejkal – vnímá negativně lavičku před vývěskou   

Starosta – lavička se posune a přidělá  

p. Šumová – neuvažuje město o vyvěšování parte elektronicky ? 

p. Čvančarová – tento požadavek jsme nezaznamenali  

p. Šumová – dotaz na dům seniorů → pracuje se na tom ? 

Starosta – pracuje se na získání dotačního titulu na vytvoření projektové dokumentace  

p. Koucká Elisová – příchod nového roku → měli plný dům jedovatých zplodin, nemohli 

otevřít okna 

Starosta – podnikají kroky, aby zjistili, jaká jsou možná opatření  

p. Čvančarová – na oddělení dozoru Ministerstva vnitra se zeptají, jaké jsou legální možnosti 

omezit používání pyrotechniky, její koupení, skladování atd.  

p. Šumová – město nechalo udělat knihu od PhDr. Heniga, historii o Benešovu → myslí, že 

kniha je moc hezká, ale je strašně drahá → nechtělo by se město nějakým způsobem domluvit 

na nižší ceně 

Starosta – peníze, za které to prodáváme, jsou nákladové, žádný zisk na tom nemáme → 

pokud by náklady na výtisk klesly, tak to budeme prodávat za nižší cenu  

p. Koucká Elisová – dotaz na neplatiče → připadá jí nefér, aby se to nevymáhalo, vůči 

poctivým občanům 

p. Sluková – vymáhají se nedoplatky za odpady, vystavují se platební výměry a momentálně 

se připravuje hromadný předpisný seznam → vymáhá se podle správy daní a poplatků 

p. Smejkal – popsal způsob výroby a distribuce knihy  
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p. Koucká Elisová – dotazuje se, proč šla k zemi vrba na sídlišti   

Starosta – nebyla v dobrém stavu a byl strach z případného pádu a následného zranění  

p. Šumová – jakým způsobem se evidují psi ? 

Starosta – majitel psa má ohlašovací povinnost → každý, kdo si pořídí psa je povinen ho 

nahlásit  

p. Daniel – má připomínku k vytápění BTS na sídlišti → poslední 2 roky, poslední panelák má 

soustavné problémy se zavzdušněním otopné soustavy, i když dělají všechno co se jim 

doporučuje, tak se odvzdušňovat musí téměř každý týden  

Starosta – toto je na odbornější diskusi → mohou se sejít i se zástupci BTS a prodiskutovat to 

a požádat techniky BTS o bližší informace  

p. Daniel – chodník (Děčínská ul.) je tam tak akorát pro dva lidi aby se minuli, auta jezdí 

těsně u toho a je tam řada výmolů po různých opravách → připomíná, že navrhoval, zda by 

nešlo dát na úsek od náměstí k sídlišti třicítku  

Starosta – řešili toto s dopravním inženýrem → komunikace je krajská a je přislíbeno, že SÚS 

by měla udělat nový potah v příštím roce, ohledně rychlosti zjistí podrobností a informace 

předají  

p. Šumová – na novém mostě není povrch šťastně udělaný, je kluzký – něco by se s tím mělo 

udělat  

Starosta – SÚS to reklamovala zhotoviteli, zhotovitel to opravil a toto je už podle SÚS 

schůdný chodník, takhle to zůstane 

p. Šumová – chodník od zastávky k Holubárně (má to velký sklon) – bude se to opravovat ? 

Starosta – jednou ano, vědí o tom  

p. Šumová – v ul. Žižkova je to nebezpečné – cyklostezka obousměrná (navrhuje dát do 

zatáčky zákaz stání)  

Starosta – to není cyklostezka – jen umožněn průjezd cyklistům  

p. Smejkal – cyklopruh legislativa umožňuje (šíře té komunikace to umožňuje)  

p. Kačer – je pro, aby se zábava na Slunovrat a na silvestra nekorigovala – informační tabule 

ohledně nádraží, tam je vždy psaná kolej a přenášecí áčka, která se dřív dávala, když ještě 

nebyly informační digitální systémy – nepodpořil rozpočet, protože s určitými položkami, 

částkami a kolonkami nesouhlasil – dotaz, jak to vypadá s mostem k Benaru 05 

Starosta – je vypracovaný odborný posudek na statiku mostu a pevnost, který stanoví 

maximální únosnost 4 tuny, posudek byl předaný na magistrát (na opatření obecné povahy) 

→  čekáme, až magistrát rozhodne o tom, jaká tonáž tam bude stanovena 

p. Kačer – jaký je postup kontroly při spoluúčasti financování fasády atd. v památkové zóně ? 

Starosta – komise regenerace MPZ a za město/MěÚ je to Ing. Zárubová K.  

p. Zárubová K. – po vyúčtování poskytnutí dotace přijede vždy i památkářka paní Klepalová 

a zkontroluje si, zda práce byly provedeny dle závazného stanoviska  

p. Smejkal – hovořil o možném připojení osady Josefov (dříve Benar 05) k Benešovu n. Pl. 

 

6. ZÁVĚR 

 

V čase 18:55 ukončil starosta jednání ZaM. 
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Ověřovatelé zápisu :                Luděk Smejkal………………………………… 

 

                           Bc. Andrea Kulíková…………………………… 

 

Zapisovatelka :                                Pavla Gerhardová ……………………………… 

 

 

 

 

 

 

 

………………………………………… 

Petr Jansa 

starosta města 


